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Geachte dames en heren, 
 

Op 1 april 2020 heeft de minister een brief verzonden naar de kamer waarin zij aangeeft dat de 

invoering van de Omgevingswet wordt uitgesteld (bijlage 1). De minister is met name tot dit 

besluit gekomen, omdat er nog te veel moet gebeuren aan de Digitale Stelsel Omgevingswet- 

Landelijke Voorziening (DSO-LV), het digitale loket waarop alle gemeenten moeten worden 

aangesloten. 

Wanneer de wet wel in werking gaat treden is nog onduidelijk. De minister geeft aan dat zij vanaf 

nu elke maand een voortgangsbrief naar de kamer zal sturen en in juli met een besluit zal komen. 

 

 

Wat betekent dit voor de gemeente Schagen? 

De reden voor uitstel is vooral gelegen in het feit dat bestuursorganen niet op tijd zijn 

aangesloten op het DSO-LV en dat de standaarden om het Omgevingsplan te kunnen 

bewerken in DSO-LV niet gereed zijn. Voor ons is dit minder urgent. Wij zijn als één van de eerste 

gemeenten al aangesloten op het systeem en hebben zelfs al een testvergunning kunnen 

verwerken. Dat wil niet zeggen dat wij klaar zijn, maar we liggen wel op planning. 

 

Zoals u weet bereiden wij het omgevingsplan voor met de Crisis- en herstelwet. Dit heeft als 

voordeel dat als de Omgevingswet in werking treedt het omgevingsplan voor een groot deel al 

“klaar staat”. Ook dit proces verloopt volgens planning.  

 

Participatie 

Voor de komende stappen om tot één omgevingsplan te komen zal een participatietraject 

moeten worden doorlopen. Dit vraagt in de tijd dat maatregelen gelden voor corona (COVID-

19) om een andere aanpak dan dat we gewend zijn. Toch zal dit geen onoverkomelijke drempel 

hoeven zijn. Er zijn voldoende methodes om mensen gelegenheid te geven mee te denken en te 

participeren. Wat de beste methode is voor participatie wordt onderzocht. 

 

Koplopersrol 

De minister stelt in haar brief een aantal maatregelen voor om het implementatietraject tot een 

succes te maken. Eén daarvan is om per regio een gemeente aan te wijzen die een duidelijke 

koploper is. Het doel hiervan is dat de kennis meer wordt gedeeld en de koplopers de 

achterblijvers bij de implementatie aanjagen/helpen. De koplopers krijgen ondersteuning vanuit 

het Rijk door een Regionale implementatiecoach Omgevingswet (RIO).  

Wij zijn aangewezen als koploper. Gesprekken met de RIO over hoe we deze rol gaan 

vormgeven worden nu ambtelijk gevoerd. 
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Ondanks dat wij koploper zijn is er nog een hoop werk te verzetten. We moeten fors inzetten op 

capaciteit om alles gereed te maken voordat alles in geïmplementeerd. Omdat onzeker is 

hoelang de wet wordt uitgesteld houden we vast aan de huidige planning, dit maakt de tijd dat 

we kunnen oefenen en verder uitwerken van gegevens en het omgevingsplan groter.  

 

Pilots 

• Wij zijn koploper doordat we een groot aantal pilots uitvoeren met verschillende partijen. 

• We werken samen met onze softwareleverancier om het zaaksysteem en de 

aansluitingen op het DSO landelijk verder te ontwikkelen en zitten daarbij in de landelijke 

klankbordgroep. 

• We zijn als één van de eerste aangesloten zodat we al kunnen oefenen en het systeem 

kunnen gaan vullen. Dit vinden wij noodzakelijk omdat dit het portaal is waar inwoners 

en bedrijven hun aanvraag gaan doen en de informatie over aanvragen moeten gaan 

vinden. 

• Wij bereiden een omgevingsplan voor voor de hele gemeente onder de Crisis- en 

herstelwet. 

• Wij maken een Omgevingsplan voor bedrijventerrein Lagedijk. 

• We werken samen met de provincie aan een proces om omgevingsplannen aan te 

bieden ter advisering. Waarbij ook digitale samenwerking wordt onderzocht. 

• We zijn gevraagd door onze ketenpartners om een pilot op te gaan zetten voor de 

digitale samenwerking in de keten. 

• We zijn bezig met het vormgeven en implementeren van een omgevingstafel. Dit doen 

we gezamenlijk met al onze partners. (Omgevingsdienst, veiligheidsregio, GGD, 

Rijkswaterstaat, Hoogheemraadschap, buurgemeenten, welstandscommisie enz. en 

natuurlijk niet te vergeten de initiatiefnemer van een plan). 

• Wij zijn door de VNG gevraagd mee te werken aan het maken van toepasbare regels. 

 

Omgevingsvisie 

We werken volop door aan de totstandkoming van de Omgevingsvisie. We hebben de 

participatiebijeenkomst van 16 maart vanwege de corona-gebeurtenissen geannuleerd. We 

zullen deze participatiebijeenkomst alsnog organiseren, maar dan in een online-sessie waarbij we 

de opbrengst van 11 maart benutten. Deze opbrengst wordt eerdaags op onze website 

geplaatst. Door de maatregelen vragen een aantal zaken meer tijd en inzet, zowel van de 

organisatie als van het externe bureau. We zullen de klankbordgroep 

Omgevingswet/Omgevingsvisie inplannen om deze bijeenkomst voor te bereiden en het 

vervolgproces af te stemmen. Naar verwachting zal de vaststelling van de Omgevingsvisie rond 

de zomer van 2021 plaatsvinden (i.p.v. maart 2021).  

 

Conclusie 

Wij zien geen reden om in verband met het uitstel van de invoering van de Omgevingswet “pas 

op de plaats te maken”. Uitstel geeft wel meer ruimte om te kunnen oefenen, maar wij zullen 

conform de huidige planning verder gaan met het implementeren van de Omgevingswet in 

onze organisatie. 

 

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Marjan van Kampen - Nouwen 
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